
Verslag ouderraad 09/11/2023 

Aanwezig: Jef, Sanne, Michelle, Joyce, Saskia, Igna, Ann, Tinne, Hannelore, Shira, 

Inge, Natalie, Sanae, Joelita, Shany, Isabelle 

 

Notulen vorige vergadering:  
Geen opmerkingen uit vorige vergadering. 

 

Attesten vrijwilligers Goed Gedrag en Zeden (model 2):  
Digitaal of op papier aan school bezorgen. Er zijn al heel wat attesten binnen gekomen.  

 

Evaluatie Grootouderfeest:  
Heel goed geweest, positieve commentaar. Veel inkomsten met vrije giften (€1600). Goed groepje van 

helpers. Nieuw lid Alexandra heeft zich aangemeld na het helpen voor grootouderfeest. Vrije giften 

mogen behouden blijven, cake in plaats van koffiekoeken was een succes. Positieve feedback van 

ontvangen. 

 

Evaluatie Appelverkoop: 
Appelverkoop is goed gegaan. Met de telling van de zakken was er ergens iets mis gelopen. Geen 

probleem want de zakken stonden gewoon op school dus zijn goed terecht gekomen. Winst van 

€2475. Winnaars deur aan deur verkoop: Jairo, Tuur, Vic, Leo, Fiorella, Siel, Helena en Fleur. 

Kwaliteit van appels was minder dan vorig jaar. Geleverd in Ravels, was handig. Verkoop ging goed.  

 

Evaluatie Halloween: 
Opkomst viel tegen dit jaar. Nat weer en kou overdag leek de mensen tegen te houden. Vooral 

kleuters. Jammer dat er spullen weggenomen waren uit het bos. Knutselen was een succes, extra 

helpende handen was welkom. Naar volgend jaar toe bescherming van tafels voorzien.  

Veel helpers van 5 en 6. Sommigen zijn 4-5 broodjes ipv 2 komen halen, was zeker niet de bedoeling. 

Helpers volgend jaar consumptiebonnen geven om discussie te vermijden. Verhaal in het bos was 

leuk dit jaar. Enkele keren kortsluiting gehad en doorgegeven aan Boshuis zelf. Naar volgend jaar toe 

nog te evalueren of het in 2024 nog door zal gaan. Oproep naar vrijwilligers verliep heel moeizaam. 

Idee Sanne: volgend jaar verkleed aan de poort staan om ouders en kleuters uit te nodigen, spreekt 

ook aan.  

Volgend jaar zou het fijn zijn als de groep helpers ook even samen helpt opruimen. Dit jaar waren er 

veel mensen al vroeger weg.  

 



Chocoladeverkoop Sint (en mail scouts):  
Ivm speculaasverkoop scouts: De meerderheid is van mening dat beide verkopen naast elkaar kunnen 

lopen. Shira beantwoordt hun mail in overleg met Ann.  

Chocoladeverkoop ging goed. Volgend jaar best voor de leerkrachten afzonderlijk papier voorzien.  

  

Sint op school:  
Dinsdag 5 december, afhalen aan de vaart.  

Helpende handen om met de kleuters mee te wandelen: Inge, Michelle, Joyce, Sanae, Shany, Isabelle, 

Sanne, Jef – mogelijks nog 3 personen extra. 

Letterkoekjes zijn er al wat gekocht (+/- 30), best verdubbelen tot 60. Overschot kan met 

verjaardagen nog gebruikt worden.  

Pakken van telpieten liggen klaar (4 pakken). Ann laat pieten nog bevestigen. Shany zorgt voor 

bedankjes koets (2), boot(2), pieten (4) en sint. 

 

Varia – gebundelde communicatie wekelijks in 1 post:  
September is een drukke maand geweest.  

 

Varia – onderwerp betaling vermelden bij overschrijvingen:  
Graag onderwerp en naam kind. “appels – sofie” 

Blijft overzichtelijk voor opmaak financiën. 

 

Rondvraag: 
 Sanne: Facebook koppelen aan instagram zodat ouderraad op beide social media actief 

is. Sanne, Kim en Shany zullen social media opvolgen. Sanne zou naar het idee van Bingo 

in Poppel ook vanuit Ouderraad Kinderbingo willen organiseren. Heel simpel gerekend 

zou dit pure winst zijn vanaf +/- 120 personen een boekje kopen, daarmee komen we uit 

de kosten. Werkgroep: Sanne, Isabelle, Shany, Sanae, Joelita, Joyce. 30 maart (voor 

pasen), 6 april, 11 mei, 1 juni. Zaterdag 30 maart, op tijd beginnen met reclame te 

maken. Jef zal presenteren (volgens Saskia in een konijnenpak).  

 Saskia: wil helpen waar nodig, heeft een gewrichtsaandoening die haar soms beperkt 

waardoor ze omwille van lichamelijke klachten haar beloftes toch niet kan nakomen.  

 Ann: tevreden over de ouderraad, goede groep  

 Nathalie:  

– Werkgroep carnaval: chips ipv frietjes was vorig jaar als idee geopperd vanuit enkele 

leerkrachten, Tinne bevraagt wat collega’s er dit schooljaar van vinden en laat dit weten 

aan Nathalie voor 1 dec.  

– Locatie Glow in The Dark: €100 via Nathalie, voetbal (Sanae informeert naar prijs), 

chalet, déja-vu (te duur), Molenhof (te duur)  



– Fotograaf Demarsin: opnieuw teleurstellend, klassiek, te duur, … voordeel is dat hij naar 

school toe gratis foto’s aanlevert en op enkele dagen tijd alle klassen gefotografeerd krijgt 

en bestellingen rond krijgt. 

– EHBO is in opmaak om vanuit de gemeente aangeboden te worden (vanuit Rode Kruis). 

AED opleiding wordt via Vlaams Kruis aangeboden (1 dagdeel). 

– Uitpas: idee om vanuit de ouderraad ook goedkoper zaken aan te bieden? Is Trooper 

een idee om ons met de ouderraad bij aan te sluiten? Eerste €75,00 betaal je zelf, daarna 

krijg je percentage per inkopen bij deelnemende organisaties. Ouders gaan dan via 

platform van Trooper bestellen bij Bol/Centerparcs/… en wij krijgen als ouderraad een 

percentage per bestelling die via Trooper gebeurt. Om ouders hiervoor te sensibiliseren 

kan je via Trooper een marketingpakket aanvragen. Saskia en Isabelle zoeken deze uit en 

activeren dit. 

– Verwarming: lijkt een terugkerend probleem, kan dit naar volgend jaar vermeden 

worden? 

– Oversteekplaats Barlini: deze week is er weer iemand aangereden. Is het een idee om 

vanuit ouderplatform een petitie op te starten voor de plaatsing van verkeerslichten? 

Gewestweg dus geen beslissing die gemeentelijk genomen kan worden. 

– Activiteiten zijn geen goedkope opvang, zeker vermelden bij organiseren van 

activiteiten zodat kinderen niet zonder toezicht van ouders daar gedropt worden. 

 Isabelle: 2de kleuterklas is met de trein naar Tielen geweest. Bazin van Isabelle stelt voor 

dat de kinderen daar volgend jaar hun picknick kunnen opeten en kunnen gaan plassen.  

 Joyce: poort van de voorbewaking gaat erg moeizaam open (= reeds doorgegeven).  

– Belangrijke opmerking ivm de poort: belangrijk dat alle ouders deze goed sluiten.  

– Opmerking mbt pesten bij voorbewaking: idee om ook iemand op de koer tussen te 

laten komen bij pestgedrag? 

 

 


